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Verslag overleg agendacommissie 1 oktober 2020, 19:30 uur 

Aanwezig:

- R. Verhagen (CDA)(voorzitter)
- M. van der Aalsvoort (Hier)
- J. van Gerwen (CDA)
- W. Wagenaars (VVD)
- L. van Voorst (Hart)
- P. Verkuijlen (Gemeentebelang Meierijstad)
- S. Oegema (PvdA) 
- P. Timmers (Lokaal Meierijstad)  
- T. van Zutphen (Lijst Blanco)
- T. Wouters  als vervanger van R. Merks (SP) 
- M. van Rozendaal (D66)
- Burgemeester K. van Rooij
- Griffier E. Franken

Afwezig:

- P. Verkuijlen (Gemeentebelang Meierijstad)

1. Opening en mededelingen
De voorzitter verwelkomt de aanwezigen. 
 
De griffier meldt dat er budget kan wordt aangewend om nieuwe stoelen voor de raadzaal aan 
te schaffen. Lokale aanbieders zal gevraagd worden om een aantal stoelen neer te zetten 
zodat raadsleden kunnen proefzitten. De meerderheid van de raadsleden kiest de fijnste stoel.
De griffie heeft een aanmeld app ingericht waarmee raadsleden zich kunnen aanmelden voor 
beeldvormende avonden en commissies. De app wordt vrijdag 2 oktober uitgerold zodat 
raadsleden en burgercommissieleden hiervan gebruik kunnen maken.

De burgemeester vraagt de agendacommissie of er behoefte is aan een beeldvormende 
avond over wonen. De agendacommissie komt hier later in dit overleg op terug.

De heer Van Voorst vraagt of in een beeldvormende avond aandacht gegeven kan worden 
over de ontwikkeling van de noordkade. Afgesproken wordt om eerst een RIB hierover te laten 
formeren. Indien nodig kan hier in een beeldvormende avond aandacht aan worden 
geschonken.

2. Vaststelling verslag vergadering 27 augustus 2020 
Het verslag wordt conform concept vastgesteld.

3. Bestuurlijke planning
Mevrouw Wouters stelt voor om de RIB over wonen en zelfbewoningsplicht in de commissie te 
behandelen. De agendacommissie is van mening dat dit niet past binnen onze systematiek 
waarin in de commissie slechts raadsvoorstellen worden behandeld.

De bestuurlijke planning is akkoord.
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4. Voorlopige agenda commissies 14 en 15 oktober 2020
De agendacommissie besluit de commissie REB en M&M op één avond te plannen op 14 
oktober. De gezamenlijke commissie zal op 15 oktober gepland worden.

5. Voorlopige agenda raadsvergadering 5 november 2020
De agendacommissie gaat akkoord met de voorlopige agenda. 

De agendacommissie benoemt vier bespreekstukken. De overige stukken zijn hamerstukken. 
De bespreekpunten zijn: 

- agendapunt 12 ‘Vaststelling grondexploitatie ‘de Vossenberg’ voor ontwikkeling gebied ‘de 
Vossenberg’ te Schijndel’; 

- agendapunt 13, “Vaststelling verordening tot wijziging Participatieverordening gemeente 
Meierijstad 2017 (2e wijziging)’; 

- agendapunt 16 ‘Wijziging begroting 2020 conform 2e bestuursrapportage 2020’ ;
- agendapunt 17 ‘Vaststelling begroting 2021 en meerjarenraming 2022 – 2024’.   

De agendacommissie bepaalt dat in de raadsvergadering over de begroting door de fracties 
alleen reacties worden ingebracht op de eventuele moties en amendementen. Er worden dus 
geen algemene beschouwingen gehouden. 

6. Lijst ingekomen stukken
De lijst met ingekomen stukken is akkoord.

7. Programma beeldvormende avonden 25 en 26 november 2020
De agendacommissie vraagt om belangen groepen en bezwaarmakers op de hoogte te 
brengen van de sessie m.b.t. windenergie op 25 november. Verder besluit ze om het 
onderwerp  ‘Aansluiting onderwijs-arbeidsmarkt’ van de agenda af te voeren om in plaats 
daarvan te spreken over het bestuurscentrum. De agendacommissie besluit een 
beeldvormende avond te laten houden over de werking van aanvullende instrumenten ten 
behoeve van woningbouw en de effecten daarvan. Hiervoor zal in 2020 een extra 
beeldvormende avond worden gepland. Aan de griffie wordt gevraagd om hiervoor een 
passende datum te vinden. De agenda’s zijn voor het overige akkoord.

8. Molenheide
Het voorstel m.b.t. Molenheide is aangehouden in de raad. Daarbij is aangegeven dat de 
agendacommissie bespreekt wanneer het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad en 
waaraan het voorstel dient te voldoen. 

De agendacommissie besluit een verslag van de gesprekken met inwoners en de VVE toe te 
voegen als bijlage aan de gebiedsvisie en deze voor te leggen in de raad van december 2020. 
Indien het college van mening is dat de gesprekken leidden tot aanpassing van de 
gebiedsvisie kan ze de gebiedsvisie op onderdelen aanpassen. Voor de raad dient duidelijk te 
zijn met wie gesproken is (categorie, aantal en percentage van het geheel) en de uitkomst 
daarvan en het dient duidelijk te zijn of en wat het college overneemt cq aanpast in de 
gebiedsvisie. 

Op de vraag van mevrouw Wouters of gesproken is met de sportclubs geeft de 
portefeuillehouder, die plaats heeft genomen op de publieke tribune, aan dat hij dat nog zal 
nazoeken. De portefeuillehouder geeft aan de richting van de agendacommissie werkbaar te 
vinden. De griffier zal de werkwijze in het verslag opnemen. Indien de aanwezige leden van 
de agendacommissie hier een aanpassing op hebben, vraagt hij hen dit binnen een week te 
laten weten.  
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9. Rondvraag en sluiting
Er zijn geen meldingen voor de rondvraag.
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering.


